



650
ProLine

-  Automatic Gauge
-  Autobrake
-  Pedal Brake **OPT**
-  Electronic width sensor **OPT**





WHEEL DIMENSION DETECTION (AUTOMATIC)
ERFASSUNG DER RADABMESSUNGEN (AUTOMATISCHE)



AUTOMATIC END-CYCLE STOP
AUTOMATISCHE BREMSE



HIDDEN WEIGHT
VERSTECKTES GEWICHT



PEDAL BRAKE
BREMSPEDAL



ELECTRONIC WIDTH SENSOR EG1
ELEKTRONISCHEN MESSWERTAUFNEMER
DER BREITE EG1



Digital display wheel balancer completely automatic cycle and software compatible with all types of steel and light alloy wheels for passenger cars, off-road vehicles, light commercial vehicles, motorcycles and scooters.

Auswuchtmaschine Digitaldisplay, völlig automatischer Zyklus, mit Software, die an allen Radtypen arbeitet, aus Stahl und Leichtmetalllegierung, von Pkws, Geländewagen und leichten Nutzfahrzeugen, Motorrädern und Motorrollern

1 DISPLAY AND WEIGHT HOLDER TRAY/ DISPLAY UND GEWICHTEABLAGE



🇬🇧 Modern and practical high brightness digital display
Ergonomic and spacious tray in highly resilient material for counterweights and work accessories

🇩🇪 Digital, modern, praktisch und besonders hell
Ergonomisch und geräumig, für Gegengewichte und Arbeitszubehör, aus hochwiderstandsfähigem Material

2 WHEEL DIMENSION ACQUISITION / EINLESEN DER RADDATEN

🇬🇧 With automatic internal measurement sensor for measuring wheel distance and diameter. May also be equipped with EG1 electronic width sensor. Also available as version with manual internal measurement.

🇩🇪 Einlesen der raddaten mit automatischem internem Messwertaufnehmer für die messung des abstands und des felgendurchmessers. mit dem elektronischen messwertaufnehmer der breite EG1 integrierbar.
Variante mit manueller Innenmessung ist auch verfügbar.



3 CHASSIS - PEDAL OPERATED HOLD BRAKE (OPTIONAL) / CHASSIS - FESTSTELLBREMSE MIT FUSSBEDIENUNG (OPTIONAL)

🇬🇧 Sturdily built and stable for balancing wheels up to 70 kg. Pedal operated hold brake facilitates fitment of wheel on machine and application of counterweights



🇩🇪 Solide und stabil, zum Auswuchten von Rädern bis 70 kg Feststellbremse mit Fussbedienung (optional)
Erleichtert die Montage des Rads auf die Maschine und die Anbringung der Gegengewichte

SPECIAL PROGRAMMES / SPEZIALPROGRAMME



HIDDEN WEIGHT

🇬🇧 Programme for concealing counterweights behind spokes for improved wheel aesthetics
🇩🇪 Programm, um das Gewicht hinter den Speichen zu verstecken, für eine bessere Ästhetik der Felge



OPT FLASH

🇬🇧 Programme indicating ideal wheel/tyre assembly position to reduce overall wheel imbalance
🇩🇪 Programm, das die ideale Montageposition zwischen Felge und Reifen anzeigt, um die Gesamtunwucht des Rads zu vermindern

TECHNICAL DATA - TECHNISCHE DATEN

650 DD 650 NO DD	1214 x 541 x 1137 (no cover) 1625 x 1217 x 1280 (with cover)	96 Kg	8" - 26" 1" - 35"	1,5" - 20"	22,8"	1110 mm 43,7"	70 Kg	115/230V 1Ph - 50/60Hz	150÷200 rpm	0,2 kW

VERSIONS / VERSIONEN

- Proline 650 DD – with automatic internal distance/diameter measurement (115V or 230V)
- Proline 650 No DD – with manual internal measurement (115V or 230V)

- Proline 650 DD – mit automatischem internem Messwertaufnehmer Abstand-Durchmesser (115V oder 230V)
- Proline 650 No DD – mit manuellem internem Messwertaufnehmer (115V oder 230V)

STANDARD ACCESSORIES /STANDARZUBEHÖR



RECOMMENDED ACCESSORIES EMPFOHLENES ZUBEHÖR

- A** 8-21100188
PR44" Safety cover/splash guard for wheels up to 1118 mm in diameter (mandatory for CE marking compliance)
PR44" Schutzabdeckung und Spritzschutz für Räder bis 1118 mm Durchmesser (Pflicht für EG-Konformität)
- B** 8-21100080
ARF Centring kit for off-road wheels, ø 100 to 118.5 mm
ARF Zentrierungskit für Geländewagen ø 100÷118.5 mm
- C** 8-21100141
DX/CBF Accessorio di centraggio per furgoni e fuoristrada con foro centrale Ø 117÷173 mm
DX/CBF Centring accessory for van and off-road wheels with central hole with Ø 117÷173 mm
- D** 8-21100074
EG-1 Wheel width measurement sensor with mount (for Proline 650 DD version only)
EG-1 Messwertaufnehmer Felgenbreite mit Halterung (nur für Version Proline 650 DD)
- E** 8-21900004
Pedal Brake
Bremspedal
- F** 8-21100230
TT-O "Weightless effect" wheel lifter
TT-O Radheber "Ohne Gewicht"
- G** 8-21900005/XX
Colored panel
Farbige Tafel



For more information, please consult the accessories catalogue / Für weitere Informationen schlagen Sie bitte im Gesamtkatalog des Zubehörs nach

<http://www.facebook.com/CORGHISpa>



<https://twitter.com/corghispa>



<http://www.youtube.com/CORGHISpa>



CORGHI S.p.A. a NEXION GROUP COMPANY
Strada Statale 468 n° 9 - 42015 CORREGGIO - R.E. - ITALY
Tel. ++39 0522 639.111 - Fax ++39 0522 639.150 - www.corghi.com - info@corghi.com

Fotografie, caratteristiche ed i dati tecnici non sono vincolanti: possono subire modifiche senza preavviso.
The manufacturer reserves the right to modify the features of its products at any time.
Code DPCG000581_Fiera_09/2014

Per aiutare il pianeta a ridurre i consumi d'energia, i nostri cataloghi sono consultabili sul sito www.corghi.com. Una stampa responsabile aiuta a preservare l'ambiente. To protect the planet and reduce paper usage, our catalogues are viewable online at the website www.corghi.com. Printing responsibly contributes to saving the environment.

